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评论

喜欢，也读过他的其他书，这本还没有读过。
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-----------------------------
书是好书。不过，京东的包装实在是不敢恭维，居然是把书弄脏了。。。。无力吐槽in
g.

-----------------------------
第一次世界大战对许多受过正规教育的欧洲人是一次震动，随之他们的幻想也破灭了。
这些欧洲人曾经相信物质的进步等同于文明的发展，并相信这种物质文明已永远消弭了
战争的隐患。劳伦斯向来就不赞同这种几乎遍及全球的关于物质文明的信念。他对战争
的恐惧，尽管更多出于个人原因，但从政治和社会的角度看，却证实是有预见性的—他
认为战争是因循守旧的开端，是对真正的不干涉主义（或自由放任主义）的进攻。这在
事实上已成为二十世纪的特征。

-----------------------------
不错

-----------------------------
GOOOOOD!!!

-----------------------------
D. H. Lawrence was born on Septeber 11, 1885, in Eastwood, Nottinghamshire,
England. His father was a coal miner, his mother a former lace worker and
unsuccessful haberdasher. He began school just before the age of four, but respiratory
illness and a weak constitution forced him to remain home intermittently. wo months
before his sixteenth birthday, he went to work as a clerk in a badly ventilated factory
that made medical supplies, and eventually contracted pneumonia. After a long
convalescence, he got a job as a student teacher, but privately he resolved to become
a poet. He began writing seriously in 1906 and entered University College, Nottingham,
to earn his teacher's certificate. wo years later he started teaching elementary school
full-time. He published his first poems in the English Review in 1909. When he
contracted pneumonia a second time, he gave up teaching. 

-----------------------------
物流迅速，服务周到，书很好

-----------------------------
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